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Duński  minister  żywności  Mogens  Jensen  na  antenie  stacji
telewizyjnej TV2 przyznał, że zabicie zdrowych norek w kraju
była niepotrzebne. „Pomyliliśmy się” – powiedział urzędnik.

Według  niego  rząd  nie  miał  podstaw  prawnych,  żeby  żądać
zabicia norek spoza ferm, gdzie wykryto zwierzęta zarażone
koronawirusem.  Jensen  oświadczył,  że  bierze  na  siebie
odpowiedzialność za to, co dzieje się w jego ministerstwie.

Wcześniej władze Danii zdecydowały się zlikwidować wszystkie
norki, które mogą być zarażone zmutowaną formą koronawirusa,
żeby  zapobiec  masowemu  rozprzestrzenianiu  się  wirusa  wśród
ludzi.  O  podjęciu  tak  zdecydowanych  kroków  poinformowała
premier królestwa Mette Frederiksen. Przekazywano również, że
koronawirus może być przenoszony zarówno między zwierzętami
tego gatunku, jak i z norek na ludzi.
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